
Tots per Sant Feliu veu un Òconf licte d'inter�sÓ en la

legalitzaci� del nou N�utic

Alb�, expresident del club, defensa que el tr�mit el va iniciar l'excap de llista dels

denunciants

Diu que TSF va programar una exposici� a l'espai irregular el 2010

L'edif ici del Club N�utic de Sant Feliu, des del dic del

por t guixolenc Foto: E.A.

El grup de Tots per Sant Feliu (TSF), a l'oposici� a l'Ajuntament

guixolenc, va interposar ahir una acci� p�blica per recusar l'alcalde,

Joan Alfons Alb� (CiU), que acusen de tenir Òinter�s personalÓ en la

legalitzaci� d'una sala no prevista en el projecte d'obres de l'edif ici

del Club N�utic per la seva condici� d'expresident de l'entitat.

Alb� nega que hi hagi Òcap conf licte d'inter�sÓ perqu� no formava

par t de la junta del club quan es van fer les obres. Les prospeccions

pr�vies a l'edif icaci� dibuixaven estrats de roca sota l'estructura, per� f inalment hi van apar�ixer runes que van

fer modif icar la fonamentaci�. La cavitat, d'uns 500 metres quadrats, es va acabar condicionant com a sala el

2009, segons Alb�, a inst�ncia de l'aleshores regidor de disciplina Urban�stica, l'excap de llista de TSF Joaquim

Valls Ðtamb� soci del clubÐ, dins del quadripar tit amb el PSC, ERC i ICV.

Despr�s de la moci� de censura que va donar pas a un nou executiu de TSF i CiU Ðencap�alat per l'actual

por taveu, l'exalcalde Carles MotasÐ, un informe del cap d'Urbanisme aprovat pel nou govern va declarar l'obra

ÒilálegalitzableÓ.

Sobre aquest argument, sostenen que Alb� hauria d'obrir expedient sancionador Òper imperatiu legalÓ i el lletrat

de TSF, l'exdiputat i exmilitant convergent Josep L�pez de Lerma, considera que qualsevol conveni amb Por ts de

la Generalitat per modif icar el pla especial de la zona seria Òindubtablement i innegablement, una operaci�

fraudulentaÓ de Òcorrupci� administrativa, posada al servei d'una entitat privadaÓ.

Benef iciar tota la ciutatAlb�, molest pel fet que TSF li demani que s'abstingui en dict�mens relacionats amb

l'afer, recorda que ja ho va fer dimar ts a la junta de govern. I que la negociaci� per regularitzar l'espai es fa

perqu� tingui �s p�blic: ÒBenef icia la ciutat, no nom�s el club, m�s que tapiar-la o enderrocar un edif ici p�blic

cedit en r�gim de concessi�.Ó Tamb� pregunta per qu�, si la sala �s ilálegal, el govern de TSF hi va fer una

exposici� pict�rica l'any 2010.
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